

《单词百科:supermode是什么意思?supermode怎么发音?supermode的解释和用法》

英语单词supermode是什么意思?supermode怎么读?supermode怎么发音?简答网为您整理了supermode的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



supermode怎么读

supermode的读音:[su:p r'm d]

supermode的意思

1、超模;超级模式;超模式;超解像模式

supermode的双语例句

1、 Supermode depression was realized by introducing additive pulse limiting effect using self phase modulation induced spectral spreading in dispersion shifted fiber and spectral

bandpass filtering simultaneously. Supermode noise can be depressed enough when the pump power was 50 mW.

利用自相位调制+频谱滤波抑制超模噪音，实验中当抽运功率在50mW以上时就足以抑制超模噪音。

2、We analyze the theory of their samplings, and make a brief introduction of SPOT-5 satellite which uses supermode sampling.

分析了它们的采样工作原理，并对使用超模式采样方式的SPOT-5卫星进行了简介。

3、The filter with maximum reflectivity about 20 dB, bandwidth larger than 1 nm is obtained. The results are qualitatively analyzed with supermode theory.

实验中获得了最大反射率约为20dB，线宽大于1nm的滤波器，并采用超模理论对实验结果进行了定性分析。

4、The results show this sampling technology can improve the image spatial resolution of EO sensor through changing sampling distance in the direction of along push scan and the engineering implementation is relative simpler than that of supermode sampling.

试验结果表明：改变探测器推扫方向的采样间距，斜模式采样技术可以提高传输型光学遥感器图像的空间分辨率，该技术相对于超模式采样技术，工程实现上要简单。

5、The transverse supermode competition was analyzed based on a set of rate equations.

基于速率方程组对激光器和放大器中的模式竞争进行了数值分析。

6、Then digital image simulation results and analysis have been presented for supermode sampling.

然后对超模式采样计算机图像仿真结果进行了分析。

以上是简答网为您整理的supermode怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/supermode>